
 

 
 

 
 

 
Αθήνα, 4 Νοεμβρίου 2022 

 
 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  
 

Προς τον Υπουργό Υγείας 
 

Θέμα: «Ελλείψεις και κερδοσκοπία στον τομέα του φαρμάκου». 
 
Το τελευταίο τρίμηνο όλο και περισσότερο εντείνεται το φαινόμενο της απουσίας 
εκατοντάδων φαρμάκων από τα φαρμακεία, πολλά εκ των οποίων είναι άμεσης 
ανάγκης και χρήσης για τους ασφαλισμένους. Η κατάσταση αυτή δημιουργεί 
ανασφάλεια και αβεβαιότητά στους ασθενείς, η απουσία δε αυτών των φαρμάκων 
οδηγεί σε αγορά πιο ακριβών σκευασμάτων.  
Σύμφωνα με την Ομοσπονδία Συνεταιρισμών Φαρμακοποιών Ελλάδος περίπου 
400-500 περίπου φάρμακα παρουσιάζουν έλλειψη στην χώρα μας.  
Το φαινόμενο αυτό δεν είναι τωρινό, γεννιέται λόγω της λειτουργίας της περίφημης 
παράλληλης αγοράς. Είναι γνωστό ότι η φαρμακοβιομηχανία διακινεί κυρίως τα 
φάρμακα μέσω των φαρμακαποθηκών. Επίσης, γνωστό είναι ότι οι 
φαρμακαποθήκες, μέσα από την διαδικασία της παράλληλης αγοράς, εξάγουν πάρα 
πολλά φάρμακα που θεωρούνται φτηνά στην Ελλάδα, σε χώρες του εξωτερικού 
που έχουν μεγαλύτερη τιμή.  
Έτσι και στον τομέα του φαρμάκου η κερδοσκοπία καλά κρατεί. Με το Υπουργείο να 
παρακολουθεί την κατάσταση άβουλο και μοιραίο. Η υγεία του Ελληνικού λαού και 
το αίσθημα επάρκειας φαρμάκων ιδιαίτερα σε ασθενείς πολίτες είναι εξαιρετικά 
κρίσιμο ζήτημα. 
 Επειδή αρέσκεστε να αναφέρεστε στην περίοδο ΣΥΡΙΖΑ σας θυμίζω ότι την άνοιξη 
του 2015, η τότε κυβέρνηση όταν διαπίστωσε το φαινόμενο αυτό, απαγόρευσε τις 
παράλληλες εξαγωγές, αυτό πρέπει να κάνετε και εσείς απνευστί. 
Κατόπιν των ως άνω, 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

 
1. Σε τί μέτρα θα προβεί για να αποκατασταθεί η επάρκεια σε φάρμακα 

που η απουσία τους οφείλεται σε τεχνητή έλλειψη;  
 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 

Κουρουμπλής Παναγιώτης  
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